
  Lørdag d. 22. januar 2022 

Bestyrelsesmøde  

Tirsdag d. 18. januar kl 18-21 

 

Til stede: Johanne, Nickey, Anne, Stefan, Helle, Maria, Rikke, Susanne og Winnie 

Afbud: Janne 

 

Corona:  

- Der gøres hvad der kan for at få enderne til at mødes. Det går lige an, men det koster på ressourcerne 

hos personalet. Særligt hårdt ramt er Solsikken. Pga de næsten daglige omrokeringer af ansatte og 

vikarer er det primære fokus i denne tid, at alle ungerne skal have en god dag når de er i institution. 

Så må der pt slækkes en smule på ture og pædagogiske mål 

- Der opfordres til at bestyrelsesmedlemmerne støtter op om og italesætter situationen positivt blandt 

de andre forældre. 

- Der opfordres til at personalet/ledelsen informerer med en besked på Aula om situationen pt. Ikke 

noget med at bede forældre om at holde børn hjemme eller hente dem tidligt (trælse sager pt på 

især de sociale medier hvor institutioner hænges ud) I stedet blot en kort formulering der beskriver 

vilkårerne, som måske kan have effekt på større forståelse blandt forældrene og evt få lidt flere børn 

hentet lidt tidligere i disse tider. Noget la ”Vi er normalt 2 fast personale og 1 vikar på stuen om 

eftermiddagen, men pt kan det være at I mødes af to vikarer. Corona situationen spænder stadig 

ben for os. Dette kan også give sig til udtryk i lidt færre ture til Troldehytten mv.” 

 

Forplejning ved børnefødselsdage 

- Punktet blev kommenteret kort, da punktet var Jannes, og vi ikke helt vidste, hvad formålet 

var. Der kom dog en kort samtale omkring muligheden for at have et par eksempler liggende på sund, 

nem mad til fødselsdage, evt. noget der også følger corona-reglerne. 

 

Uge 7 

- Pavillonen skal på Lillebæltsskolen med andre institutioner. Personale og forældre stiller sig 

uforstående overfor, at man må blandes i uge 7, men børnene må ikke komme på skolebesøg, trods 

de skal overleveres lige om lidt.  

- Personalet føler sig presset på indkøring af børnene. ”Vi bliver trætte! Vi vil så gerne gøre det 

bedste for børnene, men det er bare ikke rigtig muligt under disse vilkår”. De er noget slidte af at 

være flyttet rundt så meget med indenfor kort tid – Pavillonen, Naturcenteret, Troldehytten, 

Lillebæltsskolen. 

- Forvaltningen har bestemt, at Pavillonen skal på Lillebæltsskolen i uge 7. Men det er utrolig 

hårdt for Personalegruppen. 
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- På baggrund af ovenstående, skitsere Johanne situationen i et skriv. Det vender forbi Anne, 

som sender skrivet til godkendelse blandt bestyrelsen. Efter godkendelse sender Anne det til 

Grethe Berggren og Birgit Munck. 

- Personalet er glade for Pavillonen – og især også at det ligger så tæt på Troldehytten 

 

4 års samtaler 

- Ledelsen sender ud at 4-års samtaler udskydes pt pga sygdomssituationen.  

- Det nævnes at der har været lidt snak i krogene blandt Græshoppe-forældrene vdr de forsinkede 3 

mdr samtaler. 

- Der nævnes et ønske omkring en oversigt over hvilke samtaler man som forlædre kan forvente 

hvornår. Flere har ikke modtaget sådanne (Mgl. en Velkomstfolder?!) 

 

Diverse 

- Anne informere om at der er en FB gruppe med alle formænd for forlædrebestyrelserne i kommunen. 

Bestyrelsen holdes orienteret 

- Der kommenteres på de afsatte 3,5 millioner til renovering/genopbygning af Solsikken. Hvem skal 

man have i spil for at få information om dette? Alle stiller sig tvivlende overfor at beløbet på nogen 

som helst måde kan være dækkende 

-  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


